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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Országgyű lés 1•t y vata%a

Irományszám : V.\ A '5 3' 1)

Érkezett : 2Ó17 FEBR O 6.

Kövér László

az Országgyűlés elnöke részére

Írásbeli kérdés
Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a
Kormány tagjainak feladat- és hatáskörérő l szóló 152/2014. (VI. 6.) Korm. rendelet 48 .* 13 .
pontja szerinti feladatkörében eljáró Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot vezető
miniszterhez,

„Az egyház mindenre ráteszi a kezét?

Miért érdeke az államnak, hogy a szociális intézmények (is) az egyházakhoz kerüljenek? ”

címmel . A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Nemrégiben jelent meg egy kormányhatározat (a Kormány 1046/2017 . (II. 3.) Korm.
határozata egyes állami fenntartásban lév ő szociális intézmények egyházak részére történő
átadásával kapcsolatos források biztosításáról), amely szerint az egyházi fenntartók által átvet t
szociális intézmények biztonságos működése érdekében a nemzetgazdasági miniszternek
gondoskodnia kell a 2017 . évben megállapodást kötött egyházi fenntartók által átvett 883 7
férőhely működtetéséhez szükséges többletforrást biztosításáról .

Továbbá 2018-ra vonatkozóan az állami fenntartóval az átadás-átvételr ő l megállapodást kötött
egyházi fenntartók által átvett további 21 563 fér őhely működtetéséhez szükséges többletforrás t
is biztosítania kell .

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Urat :

• Összesen mennyi szociális intézményi férőhely van egyházi kezelésben? Miként
változott ez az elmúlt hét évben az egyes szolgáltatások szerint?
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• Pontosan mit tartalmaz az említett megállapodás? Mely egyházak és milye n
intézmények közötti megállapodásról van szó?

• Mekkora többletforrást jelent ez az idei évre illetve a jöv ő évre vonatkozóan?
• Mennyivel kerül többe az államnak az egyházak által fenntartott fér őhely

támogatása, mint az egyéb fenntartók esetében ?
• Miként változott az egyházi és a nem egyházi fenntartók állami támogatása 201 0

óta?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017 . február 6 .

Bangóné Borbély Ildikó
országgyű lési képviselő

(MSZP)
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